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 01/2025פרוטוקול ישיבה מן המניין  

   ,התשפ"כ"ז טבת פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה מן המניין, שהתקיימה ביום שני , 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה. 2025ינואר   27

 ראש המועצה.  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

, ענת חולי, דרור לוי, אסתי רוז'נסקי, אביטל תבור, ליאור  מיכל אורון עזני חברי המועצה: 

 יגאל שחר שורצמן, נטע ארז ,  זיוון, דפנה לב ארי, שושנית עציון

 

 

 שלומי פרץ  תמיר יונגר, נעדרו: 

 

 מנכ"ל  - שי קדם צוות מקצועי: 

 גזבר  - אבישי יצחקי 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  - טקאטשאושר עו"ד                         

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור             

           

 :על סדר היום

פרוטוקול ישיבה מיוחדת ,  09/2024פרוטוקול ישיבה מן המניין  אישור פרוטוקולים:   .1

 . 09/2024לא מן המניין  

 אישור חבר המועצה, שלומי פרץ, כנציג המועצה בועדה לבחירת רב יישובי.  .2

שי קדם, כחבר בועדת מאבק בסמים ואלכוהול ומיגור אלימות, אישור מנכ"ל המועצה,   .3

 במקום ניצן מחנאי גרמן. 

 על שולחן המליאה.   31.12.2024וועדת הנחות )וועדת נזקק( מיום הנחת פרוטוקול  .4

 

 

 

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה     

 ראש המועצה     
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 החלטות:

, פרוטוקול 09/2024פרוטוקול ישיבה מן המניין  מליאת המועצה מאשרת את   .1

 .09/2024ישיבה מיוחדת לא מן המניין 

מליאת המועצה מאשרת את חבר המועצה, שלומי פרץ, כנציג המועצה בועדה   .2

 לבחירת רב יישובי.

מאבק   .3 בועדת  כחבר  קדם,  שי  המועצה,  מנכ"ל  את  מאשרת  המועצה  מליאת 

 בסמים ואלכוהול ומיגור אלימות, במקום ניצן מחנאי גרמן המנכ"לית היוצאת. 
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 דיון והחלטות:

אושר מהמשרד    נמצא פהלמי שלא מכיר    . אז קודם כל ערב טוב לכולם גיל חנניה: 

 . נמצא במילואים  נחליאלי, אריאלשל דן 

את הישיבה הקודמת סגרנו בזה שנפרדנו מניצן מחנאי גרמן מנכ"לית  

המועצה היוצאת ואני רוצה שנפתח את הישיבה הזאת בכניסתו של שי  

 . קדם המנכ"ל החדש

לך   ועובדי המועצה מאחלים  חברי המועצה  כל  וגם  אישי  באופן  אני 

 הצלחה בתפקידך החדש.הרבה 

 גם התושבים.  אביטל תבור:

שי ברוך הבא למושבות, המושבות שלנו זה בית. גם בחפיפה שלך וגם   גיל חנניה: 

מהעובדים   גם  מקבל  שאתה  התחושה  שזו  אמרת  חברי  עכשיו  וגם 

 המועצה, זה הבסיס הטוב להצלחה בכל תפקיד. 

 תודה רבה.  שי קדם:

עם כולכן וכולכם נפגשתי כבר, זו הזדמנות להגיד לתושבים ולתושבות  

התחבורה בעולם  משמעותית  עשייה  אחרי  לפה  מגיע  בעולם  שאני   ,

הממשלה במשרדי  ומרצי  הניהול  משאבי  את  להעביר  נרגש  מאוד   .

של  שבטח במדינה כמו שלנו עם ההתנסויות    לשלטון המקומי. חושב

רואים   כולם  וכדומה,  והמלחמה  הקורונה  האחרונות,  שנים  החמש 

כמה   של  ורואות  יום  ביום  קריטי  המקומי  השלטון  של  המקום 

ולהשקיע   לפה  להגיע  שמח  מאוד  הזו.  במדינה  והתושבות  התושבים 

עם החזון  , ללכת איתכם ואיתכן יד ביד  לטובת השיפור של המקום הזה

המועצה   של  והעובדים  העובדות  עם  יחד  ותממשו.  תקבעו  שאתם 

ושלכם החלומות שלכן  הכי  להגשים את  . מקווה שאעמוד במשימה. 

על   תודה  בי,  בחר  וגיל  הזה  בחרתי את המקום  לי כאשר  היה  חשוב 

ומלאי  ההזדמנות,   ונהדרים  נעימים  א.נשים  של  בסביבה  לעבוד  זה 

ימים באופן רשמי ואני נרגש ושמח. תודה    25תשוקה ואהבה ואני כאן 

 . על ההזדמנות ועל השותפות

 

פרוטוקול ישיבה מיוחדת ,  09/2024פרוטוקול ישיבה מן המניין  אישור פרוטוקולים:   .1

 . 09/2024המניין  לא מן  

 , לא התקבלו הערות. קיבלתם את הפרוטוקולים  גיל חנניה: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 ,  09/2024מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ישיבה מן המניין    - 1החלטה מס' 

 .09/2024פרוטוקול ישיבה מיוחדת לא מן המניין 
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 אישור חבר המועצה, שלומי פרץ, כנציג המועצה בועדה לבחירת רב יישובי.  .2

כחלק   גיל חנניה:  למושבות.  רב  בחירת  בתהליך  דנו  האחרונה  בישיבת ההנהלה 
לבחירת רב ראשי. בחרנו בחבר    המההליך זה לקבוע את נציגנו בועד 

 המועצה שלומי פרץ. הייתי שמח שנאשר את זה כאן. 
 

 11 - בעד הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

  

 מליאת המועצה מאשרת את חבר המועצה, שלומי פרץ, כנציג המועצה   - 2החלטה מס'  

 בועדה לבחירת רב יישובי.             

 

שי קדם, כחבר בועדת מאבק בסמים ואלכוהול ומיגור אלימות, אישור מנכ"ל המועצה,   .3

 במקום ניצן מחנאי גרמן. 

  ואלכוהול בסמים מאבק בועדת  כחבר,  קדם שינדרשים לאשר את  גיל חנניה: 

 . גרמן מחנאי   ניצן במקום, אלימות ומיגור

 11 - בעד הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

 

מס'   בועדת   -  3החלטה  כחבר  קדם,  המועצה, שי  מנכ"ל  מליאת המועצה מאשרת את 

 מאבק בסמים ואלכוהול ומיגור אלימות, במקום ניצן מחנאי גרמן המנכ"לית היוצאת.

 

 על שולחן המליאה.   31.12.2024וועדת הנחות )וועדת נזקק( מיום הנחת פרוטוקול  .4

על    31.12.2024נזקק( מיום  מניחים את פרוטוקול וועדת הנחות )וועדת   גיל חנניה: 

 שולחן המליאה. 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

    

 גיל חנניה                        שי קדם        

 המועצה  ראש                                                                           המועצה מנכ"לית

 


